
 Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 29.11.2024 v zasedací 

místnosti obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomni: 7 členů zastupitelstva 

Ivana Horáčková, Jindřich Vancl, Eva Loukotová, Iveta Jeriová, Roman Kužel, Ladislav Pršala,  

Jiří Sedláček           

 

3 občané, 1 host 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,4o  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno tolik 

zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi: Ivana Horáčková  

                                       a Ladislav Pršala 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

program zasedání  

1)  Seznámení s programem zasedání  

2)  Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti  

                  CEZd_SoVB 220838/IV-12-4024489 

4) Projednání schválení finančního daru obci Vápenná na likvidaci povodňových  

škod  

5) Projednání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. j. OLP/3603/2024 

6) Projednání schválení finančního daru na činnost Mateřské školy Kruh příspěvkové  

organizace od Honebního společenstva Kruh 

7) Projednání schválení pokácení stromů na p.p.č. 1038/11, p.p.č.168  

      a p.p.č. 188/1 

8) Projednání vyvěšení záměru pronájmu Obecního Hostince na Rychtě  

9) Projednání návrhu mimořádné odměny starostovi obce 

10) Projednání vyvěšení záměru pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně 

možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupaliště  

11) Projednání prodeje p.p.č. 1253/3 díl a a 1253/5 díl b 

12) Projednání schválení ceny pro vodné a stočné na základě odborného výpočtu  

                  na kalendářní rok 2025  

13) Projednání schválení aktualizace Plánu financování obnovy kanalizace v majetku obce 

Kruh na roky 2021 – 2030  

14) Projednání Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce městu 

Jilemnice na zajištění spolufinancování sociálních služeb v ORP Jilemnice na rok 2025 

15) Projednání schválení Darovací smlouvy s Oblastní charitou Jilemnice  

na poskytnutí finančního daru 

16) Projednání rozpočtového opatření č. 5/2024 

17) Projednání pověření starosty provedením rozpočtového opatření č 6/2024  

v případě mimořádných změn v prosinci 2024 

18) Projednání návrhu rozpočtu obce Kruh na rok 2025 

19) Projednání revokace usnesení 69/2023 

20) Projednání prodeje p.p.č. 1213/2 díl a a 1213/2 díl b 

21) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122391540  



22) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122391629 

23) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122391521 

24) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122391517 

25) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122391411 

26) Projednání schválení změny č. 3 smlouvy O vytvoření dobrovolného svazku obcí 

uzavřené dne 4. 12. 2001 dle předloženého návrhu 

27) Projednání schválení změny stanov dobrovolného svazku obcí v podobě úplného znění 

dle předloženého návrhu 

28) Projednání revokace usnesení 46/2024 

29) Projednání dodatku č. 8 Zřizovací listiny Mateřské školy Kruh příspěvkové     

      organizace  

30) Projednání schválení čerpání rezervního fondu MŠ Kruh příspěvkové organizace  

31) Projednání dodatku č. 9 Zřizovací listiny Mateřské školy Kruh příspěvkové     

       organizace  

32) Projednání předání Houpačky Monkey´s Duoswing v pořizovací ceně 46.805,- Kč    

      na základě Protokolu o předání a převzetí z majetku Obce Kruh do majetku  

      Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace   

            33) Usnesení  

34) Závěr 

 

1) Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, žádný další bod nebyl navržen  

            a o programu bylo hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

2)  Kontrola usnesení z minulého zasedání. Všechny schválené záměry z minulého zasedání 

(pronájem hostinec a koupaliště, prodej pozemků byly vyvěšeny na úřední desce. Žádosti  

o věcná břemena byla předána po dohodě s žadateli geodetům ke zpracování, ostatní 

usnesení jsou průběžně plněna 

 

3) Projednání schválení smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti  

            CEZd_SoVB 220838/IV-12-4024489 – položení kabelové elektrické přípojky v cestě  

            od Podzimkových. Přípojka je hotová a teď musíme schválit smlouvu o zřízení věcného  

            břemene. Hlasovat budeme současně i o pověření starosty obce jejím podpisem 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

4) Projednání schválení finančního daru obci Vápenná na likvidaci povodňových škod – na vše, 

co jsme dovezli do Vápenné přispěli občané Kruhu, Roztok, Košťálova, Bořkova, Poniklé 

Dolní Branné, Jilemnice, Semil a Vrchlabí, hodně pomohl Alkion. Obec to stálo „můj“ čas, 

nijak jinak jsme nepřispěli, všechno pokryli materiálové i finanční dary. Vápenná je vesnicí 

Olomouckého kraje 2017, tedy ve stejný rok, co byl Kruh v Libereckém. Známe se, vzájem-

ně jsme se ještě před Covidem navštěvovali, třeba se to zase někam teď pohne. Krajští vítě-

zové (vesnice) z toho roku se dali zase hodně dohromady a Vápenné nějak pomohli (hmotně 

i někteří fyzicky). Pomoc poskytlo 11 z 12 tehdejších vítězů. Proto navrhuji, aby obec jako  

i některé další obce přispěla na povodňový účet Vápenné finančním částkou 100.000,- Kč. 

Bylo by to hodně důstojné. Současně budeme hlasovat o uzavření darovací smlouvy  

a o pověření starosty jejím podpisem 

 

 



 

 

 

 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

5)  Projednání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. j. OLP/3603/2024 -    

 smlouva s Krajským úřadem na využití krajských silnic po obci pro vedení vodovodu  

             a kanalizace. Je to velká částka, ale ostatní státní instituce, jako Lesy české republiky  

             a Povodí Labe si také nechají využití jejich pozemků smluvně zaplatit. Smlouvy jsme  

             schvalovali na předchozích zasedáních. S Povodí Labe 24.6.2024 usnesením č.34/2024,  

             nájemní smlouvu s Lesy ČR na stejném zasedání usnesením 32/2024. KÚ žádá  

             jednorázovou platbu dopředu, pokud se akce nakonec neuskuteční, dostane na základě  

             žádosti obec peníze zpět. Lesy budou fakturovat po zahájení stavby 28.000,- Kč nájem  

             ročně, Povodí Labe přibližně stejně. Fakturace se vypočítává z využívaných pozemků.  

             A bude valorizována podle aktuální situace. Smlouva s KÚ je tedy pro obec výhodnější.  

             Zaplatí jednou a dost. U PL a LČR to při přičítání zaplacených částek může být (a bude)  

             větší hodnota. O Smlouvě o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti č. j. OLP/3603/2024  

             bylo hlasováno a zároveň i o pověření starosty jejím podpisem bylo hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

6) Projednání schválení finančního daru na činnost Mateřské školy Kruh příspěvkové  

            organizace od Honebního společenstva Kruh – Honební společenstvo Kruh chce věnovat  

            naší mateřské škole na činnost 50.000,- Kč.  Přijetí daru školce musí schválit zřizovatel,    

            tedy obec. 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

7) Projednání schválení pokácení stromů na p.p.č. 1038/11, p.p.č.168 a p.p.č. 188/1 – Obec 

Kruh požádala Obecní úřad na předchozím zasedání o schválení pokácení stromů na jejích 

pozemcích. Na dnešním zasedání musíme žádost zase schválit. 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

    

8) Projednání vyvěšení záměru pronájmu Obecního Hostince na Rychtě – záměr byl vyvěšen 

na úřední desce od 25.9. do 10.11. Zájem projevila stávající nájemnice Jindřiška  

Václavíková, nemáme tedy důvod s ní uzavřít novou smlouvu. O schválení uzavření 

smlouvy o pronájmu Obecního Hostince na Rychtě s paní Jindřiškou Krausovou a pověření 

starosty jejím podpisem bylo potom hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

9) Projednání návrhu mimořádné odměny starostovi obce - Místostarosta obce Jindřich Vancl 

navrhl zastupitelstvu udělení jednorázové odměny starostovi obce Jiřímu Sedláčkovi  

za pokračující nadstandartní přístup k řešení problémů souvisejících s přípravou stavby  



vodovodu a kanalizace v obci a přístup k řešení pomoci občanům v obci. Starosta za návrh 

odměny zastupitelům poděkoval, odměny si moc váží. Po diskuzi zastupitelů byla navržena 

odměna ve výši jednoho měsíčního platu 53.068,- Kč s tím, že bude vyplacena za měsíc  

prosinec 2024. O návrhu udělení mimořádné odměny starostovi obce bylo potom hlasováno 

 

(hlasování: /6 : 0 : 1 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala  

/ proti: 0, zdržel se: Sedláček 

 

10) Projednání vyvěšení záměru pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně 

možnosti využití víceúčelové nádrže jako koupaliště – záměr byl vyvěšen na úřední desce 

od 25.9. do 10.11. Zájem projevila i v tomto případě stávající nájemnice Martina Ženíšková, 

ani tady nemáme důvod s ní neuzavřít novou smlouvu O schválení uzavření smlouvy  

o pronájmu prostoru rekreačního areálu ve středu obce včetně možnosti využití víceúčelové 

nádrže jako koupaliště s Martinou Ženíškovou a pověření starosty jejím podpisem bylo  

potom hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

11) Projednání prodeje částí p.p.č. 1253/3 a 1253/5 – záměr prodeje byl vyvěšen  

            na úřední desce od 25.9. do 10.10. Nikdo jiný než žadatelé Martin Kalenský a Petra  

            Illnerová o pozemky neprojevil zájem. Podle znaleckého posudku mají pozemky cenu  

            15, respektive 30,- Kč m2, proto může zastupitelstvo schválit jejich prodej za v předchozích  

            zasedáních stanovenou cenu 50,- Kč/m2. Veškeré náklady (geodet, smlouva, vklad) budou  

            hradit noví majitelé. O schválení kupní smlouvy na prodej p.p.č.1253/3 díl a a p.p.č. 1253/5  

            díl b s Martinem Kalenským a Petrou Illnerovou a pověření starosty jejím podpisem bylo  

            hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

  

 

12)  Projednání schválení ceny pro vodné a stočné na základě odborného výpočtu  

             na kalendářní rok 2025 – každoroční bod posledního zasedání. Protože máme              

             kanalizační řád, tak musíme schválit cenu vodného a stočného. Dokud nemáme   

             vodovod a kanalizaci, tak bude 0 Kč.  

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

13)  Projednání schválení aktualizace Plánu financování obnovy kanalizace v majetku obce    

 Kruh na roky 2021 – 2030 – stejné jako u předchozího bodu, prostě musíme schválit 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

14)  Projednání Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce městu Jilemnice 

na zajištění spolufinancování sociálních služeb v ORP Jilemnice na rok 2025 – smlouva  

se opakuje už čtvrtým rokem. Příspěvek je jasně definován, takže asi není o čem přemýšlet. 

O schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku 20.790,- Kč z rozpočtu obce 



městu Jilemnice na zajištění spolufinancování sociálních služeb v ORP Jilemnice na rok 

2025 a pověření starosty jejím podpisem bylo potom hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

15)  Projednání schválení Darovací smlouvy s Oblastní charitou Jilemnice na poskytnutí 

finančního daru – i tady přispíváme už tři roky na tzv. Charita taxi, který zařizuje Oblastní 

charita Jilemnice pro dopravu nemobilních občanů k využití návštěv lékařů v Jilemnici,  

ale i pro jiné služby, jako je např. kadeřník. Služba je docela hojně využívána našimi občany, 

dopravu si hradí samozřejmě zájemce sám. Zastupitelstvo musí schválit Darovací smlouvu  

a pověřit starostu jejím podpisem. Finanční obnos musíme doplnit do návrhu rozpočtu  

na položku výdajů 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

16)  Projednání rozpočtového opatření č. 5/2024 – Výdaje: projekty na vodovod a kanalizaci  

se nestihly, proto – 3.100.000,-, kino server 241.758,- Kč, půjčovné, sportovní zařízení 

68.147,- Kč = nový výčep, Pohřebnictví 8.300,- Kč je vyšší sociální a zdravotní pojištění, 

zeleň v obci 10.000,- Kč vyšší náklady na nákup drobného materiálu, 100.000,- Kč dar pro 

Vápennou na povodňové škody, 50.190,- Kč je výběrové řízení na fotovoltaiku a pro Město 

Jilemnice pro vyšší náklady na výkon přenesené působnosti, 307.978,40 Kč je odvod DPH 

za 3. čtvrtletí roku, sazenice 80.000,-, opravy komunikací = 750.000,-, těžba dřeva 

1.120.000,- Kč,. Výdaje tedy budou -1 821.126,60 Kč. Příjmy: 28.996,- je dotace z MZP  

na nový Lesní hospodářský plán, 45.000,- Kč je daň z příjmu fyzických osob, 37.000,- Kč 

daň z nemovitých věcí, 1.870.000,- je vyšší prodej dřeva, 40.000,- Kč vyšší tržby kino, 

80.000,- vyšší příjem od EKO-kom za tříděný odpad, 330.000,- Kč další příjem 

z termínovaných vkladů, úhrada věcného břemene 44.528,- Kč.  Příjmy tedy budou 

2.475.524,- Kč. Ostatní údaje jsou přesuny na položkách. Rozpočtové opatření tedy bude. 

Příjmy: 2.475.524,- Kč, Výdaje: - 1 821.126,60 Kč, Financování: - 4.296.650,60 Kč 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

17)  Projednání pověření starosty provedením rozpočtového opatření č 6/2024  

             v případě mimořádných změn v prosinci 2024 - každoročně opakovaný bod  

             na konec roku. Zastupitelstvo musí pověřit starostu provedením rozpočtového opatření  

             6/2024 v případě mimořádných změn do konce roku 2024 s tím, že o nich bude  

             informováno na 1. zasedání v roce 2025 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

  

18)  Projednání návrhu rozpočtu obce Kruh na rok 2025 – Návrh rozpočtu obce Kruh byl řádně 

vyvěšen na úřední desce od 13.11. do 29.11. 2023. Starosta navrhl doplnit rozpočet o vyšší 

výdaje finančního příspěvku pro MŠ Kruh, příspěvkovou organizaci o 10.000,- Kč. Dále 

doplnit výdaje rozpočtu na zpracování projektových dokumentací o 300.000,- Kč  

na snížení energetické náročnosti hasičské zbrojnice a 100.000,- Kč na fotovoltaiku  

na sokolovně a účelové příspěvky pro Jilemnicko - svazek obcí 28.895,95 Kč. Na položce 

příjmů o 100,- Kč nižší příspěvek na výkon státní správy. Rozpočet je navržen tak, že výdaje 

jsou vyšší než příjmy a na dofinancování bude použit přebytek z minulých let. Součástí  



rozpočtu jsou finanční dary pro ČČK Kruh 20.000,- Kč, T.J. Sokol Kruh 40.000,- Kč, 

SHČMS Semily 1.000,- Kč, SDH Kruh 20.000,- Kč, TK Kruh 20.000,- Kč, se kterými  

budou uzavřeny smlouvy o poskytnutí finančních darů z rozpočtu Obce Kruh. Mateřské  

škole Kruh, příspěvkové organizaci, byl navržen finanční příspěvek z rozpočtu Obce Kruh 

220.000,- Kč. Doplněný rozpočet obce tedy bude. Příjmy 12.839.284,- Kč, výdaje 

17.051.144,15 Kč, financování 4.211.860,15 Kč, 11.743,18 Kč vratka volby do Europského 

parlamentu, 5.990,02 Kč vratka volby do Senátu PČR a zastupitelstev krajů a splátka úvěru 

999.996,- Kč 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

19) Projednání revokace usnesení 69/2023 – v roce 2023 jsme schválili prodej pozemků,  

došlo ale ke změně čísel parcel novým geometrickým plánem. Doposud nebyla  

ale podepsána kupní smlouva, a tak můžeme usnesení zrušit, revokovat. 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

20) Projednání prodeje p.p.č. 1213/2 díl a a 1213/2 díl b manželům Milanovi a Elišce 

            Jebavým a ing. arch. Markétě Orszulikové – tady budeme hlasovat o stejných pozemcích  

            jako tomu bylo v případě předchozího zrušeného usnesení. Návrh kupní smlouvy, stejně  

            jako znalecký posudek zastupitelé dostali, musíme tedy schválit prodej p.p.č. 1213/2 díl a  

            a 1213/2 díl b manželům Milanovi a Elišce Jebavým a ing. arch. Markétě Orszulikové. Cena  

            pozemku je vyšší, než říká znalecký posudek, navrženou cenu 50,- Kč za m2 můžeme tedy  

            schválit. O prodeji a zároveň o pověření starosty podpisem kupní smlouvy bylo hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

21) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122415440 

protože máme nájemní smlouvy s Povodí Labe, Lesy ČR, Silnice LK na využití jejich 

pozemků pro vedení vodovodu a kanalizace, tak potřebujeme dopředu i smlouvy s ČEZ  

na připojení míst (čistička, vodojem, vrty, přečerpávací stanice), která potřebují elektřinu. 

Míst bude 5, proto 5 smluv. Se schválením smlouvy budeme schvalovat i pověření starosty 

jejím podpisem 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

22) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122415529 – stejné 

jako předchozí 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

23) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122415521 - stejné 

jako předchozí 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 



 

24) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122415517 - stejné 

jako předchozí 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

25) Projednání schválení Smlouvy o připojení s ČEZ distribuce a.s. číslo 4122415511 - stejné 

jako předchozí 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

26)  Projednání schválení změny č. 3 smlouvy O vytvoření dobrovolného svazku obcí uzavřené 

dne 4. 12. 2001 dle předloženého návrhu – svazek obcí založil „nový“ svazek pro zajištění 

činnosti obcí ve svazku Jilemnicko společenství obcí, které bude zajišťovat to, co doposud 

„dělal“ pro obce Jilemnicko svazek obcí. A protože Jilemnicko svazek obcí se bude zaobírat 

už jenom odpady, proto bude mít nový název, a to Technický svazek obcí Krkonoše.  

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

27)  Projednání schválení změny stanov dobrovolného svazku obcí v podobě úplného znění  

             dle předloženého návrhu – s „novým“ svazkem se musí změnit i stanovy. 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

28) Projednání revokace usnesení 46/2024 – schválili jsme špatně číslo dodatku, usnesení 

musíme revokovat (zrušit) a v dalším bodu zasedání schválíme znovu a dobře 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

29) Projednání dodatku č. 8 Zřizovací listiny Mateřské školy Kruh příspěvkové     

      organizace – tak tady bude správně, můžeme znovu schválit 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

30) Příspěvkové organizaci Mateřská škola Kruh požádala o čerpání financí z rezervního fondu. 

           Žádá o čerpání 26.865,63,- Kč na nákup nové PC sestavy HP 27-cr0002nc. Stávající nedávno  

           přestala fungovat. Zastupitelstvo musí čerpání schválit. Po upřesnění bylo o povolení čerpání  

           rezervního fondu hlasováno 

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

31) Projednání dodatku č. 9 ke Zřizovací listině Mateřské školy Kruh příspěvkové organizace. 

V Mateřské škole vydává na základě Dohody o provedení práce zaměstnanec obce obědy 

pro místní občany, proto Dodatek č.9. Po vysvětlení bylo o schválení dodatku  

č. 9 ke Zřizovací listině Mateřské školy Kruh příspěvkové organizace hlasováno 



 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0)  

 

       32) Projednání předání Houpačky Monkey´s Duoswing v pořizovací ceně 46.805,- Kč    

  na základě Protokolu o předání a převzetí z majetku Obce Kruh do majetku  

  Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace. Obec chce předat houpačku ze svého  

  majetku do majetku MŠ. Předání musí schválit zastupitelstvo.   

 

(hlasování: /7 : 0 : 0 / pro: Horáčková, Loukotová, Jeriová, Vancl, Kužel, Pršala, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0) 

 

 

 

 

 

Diskuse:  

 

Jiří Sedláček – dlouho jsme se neviděli a obec obdržela nějaké nabídky. Některé se opakují,  

             ale ať o nich víte. Už poněkolikáté na digitální úřední desku, cena je okoko 200.000,- Kč  

             + každoroční provozní náklady dalších 30 - 50.000,- Kč, poslední nabídku byla  

             zastupitelům zaslána 

-  máme tu dvě nabídky od finančních společností BICZ Bond a Trigea na zhodnocení  

             financí obce, nabízejí nám víc než KB (asi tak dvakrát), jistotu nám ale samozřejmě nedají  

             (a to ani KB). Podklady byly zaslány 

-  křižovatka střed obce – uděláme kruhový objezd nebo zůstaneme u stávající 

              křižovatky s tím, že se na silnici namalují značky pro „upřesnění“ nevšímavým řidičům  

              anebo necháme tak jak je. Někdy to ale je mazec sledovat místní provoz. Mluví  

              se o tom už docela dlouho, od roku 2015, kdy se střed obce předělal 

- aktuálně máme u Komerční banky na termínovaných vkladech 24.000.000,- Kč. 

              Úrok měl být 3 %, na posledních 9.000.000,- Kč, banka nám po intervenci dala 3,5 %,  

              stejně jako na předchozích 15.000.000, které budou končit do konce roku. Obci to letos  

              přineslo 720.000,- Kč. Jak to bude dál nikdo zatím neví, hodně záleží na ČNB 

-  brzy bude vyhlášena výzva na vybudování cyklostezky souběžně se stezkou  

                 pro chodce. Majitel pozemků souhlasí se směnou, obec tedy může po několika letech 

                 do případné realizace jít, dotace je totiž 85 % 

- byla nám nabídnuta modernizace našeho rozhlasu, nejdříve by se zpracovala jakási 

                 studie toho současného s jeho modernizací (cena 15.000,- Kč). Oprava ústředny, resp.  

                 ústředna nová by stála 30.100,- Kč. No a potom by zkontrolovali celý rozhlas, resp.  

                 jeho dosah po celé vesnici a případně dali nové tlampače  

- v příštím roce požádáme o dotace na KULK z Programu obnovy venkova na výměnu  

                 starých lamp na vedlejších komunikacích, z Podpory jednotek požární ochrany podle  

                 potřeby jednotky, z Podpory ochrany přírody a krajiny na ošetření stromů po vesnici,  

                 např. kaštany na hřišti a lípy, z programu Podpora hospodaření v lesích na prořezávky,  

                 oplocenky, výsadbu a nástřiky, zkusíme dotaci z Krajského úřadu na dokumentaci  

                 pro územní rozhodnutí na vodovod a kanalizaci, stejně tak i pokud se povedou dokončit  

                 projekty DSP a DPS na vodovod, tak požádáme i tady. Vše záleží na schválení   

                 stavebního úřadu, spíše to bude až v roce 2026. Obec má dotaci na solární panely  

                 na střechu OÚ a chceme žádat i o dotaci na sdílenou energii na soláry na sokolovnu.  

                 Dotaci máme na nakládání s odpady v obci, lépe řečeno na sběrná místa. Tady to zůstalo  

                 stát kvůli změně území pro kontejnery u hospody za sokolovnu. Hasiči potřebují nové  

                 auto, tak tady asi taky musíme něco udělat. No a taky je vypsána dotace 85%  



                 na cyklostezky, tak bych obnovil jednání o vybudování cyklostezky do Roztok, pokud  

                 s tím budete souhlasit 

- musíme se co nejrychleji začít starat o nové auto pro jednotku, údržba Avie  

                 je už neudržitelná. Dotace se nemění, 450 + 500.000,- Kč 

-  asi už nikdy nebude zasedání po tak dlouhé době, zkusili jsme to po třech měsících  

                  tedy po nejdelší době co můžeme. Nahromadilo se toho ale tolik, že z toho vzniklo  

                  zasedání o tolika bodech 

-  Chtěl bych se ještě zmínit o Kružské kundratické. Závod se moc povedl a už dlouho  

                  jsem u něčeho nezaregistroval takové kladné emoce 

 

Petr Albrecht – dotaz jak jsme spokojeni z obchodem 

 

Jiří Novák – sortiment se v obchodě nemění, možná by stálo ho občas oživit něčím novým 

 

Jiří Sedláček - na závěr Vám i všem lidem přeji hezké vánoce a do Nového roku vše nejlepší  

                  a hodně zdraví 

 

 


